
Referat styremøte/messengermøte 07. april 2021 kl. 19.30 

 

Til stede: Tom Bremnes, Lilli Bersjøbrenden, Gry Jeanette Jørgensen, Charlotte Bjørno, 

Christel Cyvin 

 

Saksnr. 01/21, Årsmøtet: Lokalet 3. mai er bekreftet. Vi er spent på om det blir mulig å holde 

møtet grunnet coronasituasjonen og diskuterer ulike måter å avholde det på – f.eks. finne en 

digital løsning.  

Dato må endes på innkallingen. 

 

Saksnr. 02/21, Høststevnet: Ikke noe nytt, er i rute. 

 

Saksnr. 03/21, Agilitystevnet: Det er svært usikkert om stevnet kan avholdes grunnet 

coronasituasjonen, det vil bli avklart snarest mulig.  

 

Saksnr. 07/21, Økonomi: Stabil økonomi, ikke noe nytt. 

 

Saksnr. 08/21, Hallen: Går etter planen - grunnen til at det tar sånn tid er at vi skal ha en 

permanent løsning og mye skal på plass. Vi må foreløpig smøre oss med tålmodighet. 

 

Saksnr. 10/21, Post inn/ut: Ingen fysisk post. Mail fra Fenstad fotballklubb som lurer på om vi 

skal bruke 2. etg. i klubbhuset under stevnet vårt – det skal vi ikke. Den etasjen blir da utleid 

til konfirmasjon. Det var også spørsmål om nevnte fotballklubb kan ha kiosk for oss slik de 

hadde i fjor, det kan de gjerne.  

 

Saksnr. 11/21, Eventuelt: Det er sannsynlig at noen kurs må avlyses/settes på vent frem til 

høsten grunnet coronasituasjonen. 

 

Neste møte blir onsdag 21. april kl. 19.30. 

 

Ref. Christel Cyvin 


